
 

 Formulier schriftelijke vragen raadslid aan college of burgemeester 
 
Schriftelijke vragen van een raadslid aan het college of de burgemeester ingevolge artikel 33 
van het Reglement van orde van de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad 
 

Naam indiener: Adriane Keulen  

Fractie: Ouderen Partij Heerlen 

Datum: 26 oktober 2024 

Onderwerp: Statiegeldmachine en ondersteuning door onze gemeente  

Vraag/vragen: 1. Klopt het dat er een aanvraag is ingediend door de Plus Supermarkt 
voor deze machine? Wanneer is dit idee ingediend?  

2. Waarom is dit idee (schriftelijk) afgewezen? Kunt u exact de redenen 
aangeven? Waarom is nog niet eens nagedacht over een pilot? 

3. Ziet u wel de voordelen van deze machine voor de inwoners, ons 
milieu, voor zwerfafvalbestrijding, voor de specifieke ondernemer en 
de ondernemers van het centrum in algemene zin (meer traffic 
richting centrum van Hoensbroek).  

4. Is er persoonlijk contact geweest met de eigenaar van de Plus 
hierover. Is er persoonlijk contact geweest met het 
Ondernemersfonds. Zo ja, wat is hieruit gekomen. Zo neen, waarom 
is dit, bij zo’n belangrijk initiatief waarvan de voordelen in de 
toelichting nog eens uitdrukkelijk staan beschreven, niet gebeurd?  

Toelichting op 
vraag/vragen: 

Er is een groeiend aantal bulkmachines voor inleveren statiegeld in 
Nederland. Een bulkmachine is een speciale statiegeldmachine waar grote 
hoeveelheden statiegeldflesjes en -blikjes in één keer kunnen worden 
ingeleverd, tot wel 100 stuks per keer. Dit moet het inleveren van 
statiegeldverpakkingen zo makkelijk mogelijk maken. Hele zakken en dozen 
kunnen er in één keer in; in plaats van één voor één.  
 
De machine neemt ook echt alle blikjes en plastic flesjes in (ook de 
ingedeukte en vuile bijvoorbeeld), waardoor dit allemaal voor de inwoners 
extra geld oplevert. De machines in de winkel doen dit niet waardoor er in 
elke supermarkt gemiddeld 100 tot 125 blikjes dus 35 euro per dag aan 
statiegeld in de afvalcontainer komt. Dat is gemiddeld 245 euro per week en 
dus 12.740 per jaar. Dit is een gemiddelde per supermarkt! Dit is allemaal 
geld van de mensen, laat staan dat er hierdoor heel veel niet gerecycled 
wordt.  
 

Art. 33



 

Ook kunnen mensen kiezen om het statiegeld bijvoorbeeld te doneren aan 
een goed doel.  
Door het inlevergemak worden inwoners gestimuleerd om meer in te leveren, 
waardoor nog meer flesjes en blikjes gerecycled kunnen worden. Ook voor de 
zwerfafvalrapers van blikjes en flesjes is dit een prachtig hulpmiddel. Naast 
extra service voor de inwoners, meer duurzaamheid en een fijnere 
leefomgeving leidt het ook tot meer traffic richting het centrum. Ook het 
ondernemersfonds steunt het idee van deze machine. 
 
De OPH begrijpt dan ook niet waarom het initiatief van de Plus aan het 
Gebrookerplein in Hoensbroek  niet wordt gehonoreerd. Ongelooflijk. Een van 
de redenen – zo hebben we begrepen - zou zijn dat het niet in de omgeving 
past, terwijl er nu al langere tijd o.a diverse containers 15 parkeerplaatsen 
bezetten van de PLus ivm werkzaamheden aan de boven- en omliggende 
panden van de Plus. Bovendien zijn er al een tijd geleden extra 
parkeerplaatsen gerealiseerd rondom de Plus, waardoor het terrein is 
uitgebreid en er voldoende ruimte te vinden zou kunnen zijn voor deze 
machine. De machine kan bovendien van de buitenkant aangepast worden 
aan de omgeving. 
 
Vandaar onze vragen!  

(indienen bij griffie@heerlen.nl) 


